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Kiss Zsolt: Harmadik napirendi pontunk az emlékerdő témakör. Ez lesz talán a legegyszerűbb, az a bizonyos
Emlékerdő. Ez is Agostyánhoz kapcsolódik, a külterületi részen, a már erdős területen található jelenleg egy
ökofalu nevezetű terület,  ahol  természetközeli  gazdálkodást  folytatnak.  Ehhez a területhez kapcsolódóan
kerülne  kialakításra  egy ún.  emlékerdő  ami  egyfajta  természetközeli  temetkezési  lehetőséget  biztosítana
lebomló, urnás, hamvasztásos temetésekhez. Mivel ezt a jelenlegi jogszabályok szabályozási tervhez kötik,
ezért kezdeményezte a tulajdonos a szabályozási terv módosítását. Így lett kijelölve ez a bizonyos terület a
szerkezeti, illetve szabályozási tervben. Az államigazgatási egyeztetésre kiküldött anyagban lévő, illetve a
módosító javaslat közti változásokat Tibor mutatja be.
László Tibor - településtervező: Gyakorlatilag a korábbi tervhez képest a változtatás csak annyi, hogy az
emlékerdő területének határa módosult, egy részt véderdőbe soroltunk vissza. Kivettük a patak alatti részt a
különleges területből. Az emlékerdő tényleges területét a funkciója miatt csak különleges területként tudtuk
szabályozni. Művelési ágban megmarad az erdő minden szabálya, ugyanaz vonatkozik rá, amit az erdészet
előír az erdők fenntartására, azzal a különbséggel, hogy lesz egy plusz funkciója, ez a bizonyos kegyeleti
funkció.
Székely  Nóra  –  FM KH  Állami  Főépítészi  Iroda: A szerkezeti  terven  én  zölddel  látok  jelölve  egy
erdőterületet, és ezt szürkével kellene megjeleníteni, mert a sötétszürke a különleges beépítésre nem szánt
erdőterület. 
László Tibor: A különleges beépítésre szánt terület a szürke, a különleges beépítésre nem szánt terület nem
szürke. 
Székely Nóra: Kérem, hogy a megjelenítésben próbáljunk az OTÉK szerinti színekhez közelíteni. 
László Tibor: Természetesen javítunk rajta.
Székely Nóra:  A másik kérdés, hogy a kegyeleti erdőnek a közúti megközelítése és a parkolóterülete hol
lesz, mert ehhez nyilván forgalom is társul majd.
László Tibor: Jelenleg van egy meglévő földút, és a patak előtt van egy kialakított parkoló, a patakon át
rendszeresen már csak gyalogosforgalom van. Az erdőfenntartás céljára van átjárási lehetőség a hídon, a
fenntartó járművek be tudnak jönni a földúton az erdőbe. Illetve az ökofalu mezőgazdasági területén is van
egy földút. Tehát az emlékerdő területe két irányból megközelíthető földutakon. És nem is szándékoznak itt
ennél nagyobb fejlesztést eszközölni, hanem meg akarják tartani a terület jellegét.
Székely Nóra: Ha már a szabályozási tervlapon vagyunk, akkor az erdőterületek, amik a közjóléti erdőbe
lettek sorolva, ott a zárójelben lévő ’EE’ betűk mit jelentenek?
László Tibor:  Agostyán jelenlegi  HÉSZ-ében ez az EE jelölés  szerepel.  Erre a  jelölésre  utaltunk,  amit
egyébként feltehetőleg egészségügyi  erdőnek szánt  a  HÉSZ régi  készítője.  Ez a jelölés  szerepel  a nagy
tervben, amit nem módosíthatunk, de utalunk rá.
Székely Nóra:  Akkor jelmagyarázatba kérjük beleilleszteni, mert így nem nyomon követhető, de ha oda
bekerül, akkor onnantól kezdve teljesen egyértelmű lesz. 
Fakász Tamás: Különleges beépítésre nem szánt temető a megnevezés akkor pontosan?
László Tibor:  Különleges beépítésre nem szánt temetkezési emlékhely. A temető törvény használja ezt a
megfogalmazást,  hogy  temetkezési  emlékhely,  abban  különbözteti  meg  a  temetőtől,  hogy  a  temetőben
épületek, építmények építhetők, míg a temetkezési emlékhelyen nem építhetők krpiták, sírépítmények.
Fakász Tamás: Az volt az egyeztetés során a fő kérdés, hogy a temető törvénnyel miként sikerül szinkronba
kerülni, de ezek szerint akkor ez megoldódott. Ez így megfelelő.
Kiss Zsolt: További észrevétel van-e?
Rösszer  Róbert  –  Észak-dunántúli  Vízügyi  Igazgatóság:  A Duna-Ipoly  Nemzeti  Park  Igazgatósága
mondott-e bármit ezzel kapcsolatban?
Kiss Zsolt: Küldtek véleményt, amit fel is tettünk a honlapra, nem emeltek kifogást. Hiszen az ökofalu elég 
szorosan együttműködik az DINPI-vel. 
Egyéb észrevétel van-e? Ha nincs akkor köszönöm szépen a jelenlétüket.




